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Záznam  
zo zasadnutia  Komisie výstavby, územného plánu a turizmu MsZ v Michalovciach, uskutočneného 

dňa 10. 09. 2018 
prítomní: podľa prezenčnej listiny  
  
Rokovanie otvoril a  viedol Ing. Ján Ďurovčík, CSc. – predseda komisie.    

 
   Komisia pokračovala podľa programu:  
1. Informácia o postupe prác na stavbe: Modernizácia tepelného hospodárstva  
2. Diskusia k prerokovanej problematike  
3. Rôzne 

 
K bodu 1.: Informácia o postupe prác na stavbe: Modernizácia tepelného hospodárstva  
Informáciu podala Ing. Gabriela Ivanová, odborná pracovníčka odboru V, ŽP a MR MsÚ. V r. 2018  je 
plánovaná rekonštrukcia teplovodov na sídlisku SNP. Jedná sa o rekonštrukciu v dvoch trasách: 

- pri bloku A3, ktorý je napojení z kotolne SNP 1 
- pri bloku A6, ktorý je napojený z kotolne SNP 2.   

V meste Michalovce sú všetky teplovody, ktoré doteraz neboli vymenené, po životnosti. 
Domspráv ako správca tepelného hospodárstva každý rok určí, ktorú trasu je potrebné vymeniť. Robí 
tak na základe počtu a závažnosti porúch na jednotlivých trasách. Teplovody je nutné rekonštruovať z 
technických príčin, nakoľko sú už značne opotrebované, čo sa prejavuje poruchami spôsobujúcimi 
únik médií.  

Tohto roku sa realizujú práce na sídlisku SNP. Pri bloku A3 sa začalo v  polovici júla 2018 a 
robí ich firma Piatko  zo Závadky. Teplovod pri bloku A6 začala firma Energobyt Humenné realizovať 
v prvom augustovom týždni po dohode s obyvateľmi bloku.  

Momentálne je blok A3 ukončený, robia sa terénne úpravy. Na teplovode pre blok A6 sa 
doposiaľ  urobili výkopy a uložilo sa potrubie teplovodu. Realizuje sa aj monitorovacie zariadenie, 
ktorého úlohou je signalizovať poruchy na potrubí. Potrubia so signalizáciou budú ukončené do konca  
septembra a terénne úpravy do konca októbra. Rezerva v termíne je ponechaná pre prípad 
nevhodných klimatických podmienok. 

Náklady na teplovod pre blok A3 sú v hodnote 77 969 eur a pre blok A6, ktorý je technicky 
náročnejší, v hodnote 95 635 eur. Práce sú hradené z finančných prostriedkov mesta, ktoré formou 
odpisov z tepelného hospodárstva mestu poukazuje Domspráv, s. r. o. Obidva teplovody sú v dĺžke 
150 m. 
Diskusia:  
Ing. Kapitán – v minulosti sa realizoval teplovod na sídlisku SNP v lokalite parkoviska, kde boli 
zatrávňovacie panely, mal dotaz na úpravu povrchu nad teplovodom  
Ing. Ivanová – na teplovode nemajú byť cesty, stromy, ani spevnené plochy, mali by sa ukladať do 
zelene   
Ing. Ďurovčík – pozitívne hodnotí rekonštrukciu tepelného hospodárstva v meste, zlepšila sa i úprava 
terénu po uložení teplovodov do zeme, má odozvu od občanov, že sú spokojní s prácami  
Ing. Ivanová – mesto plánuje pokračovať v modernizácii tepelného hospodárstva na sídlisku Západ.       
ZÁVER:  
Komisia vzala, Informáciu o postupe prác na stavbe: Modernizácia tepelného hospodárstva, na 
vedomie.   
 

Nakoľko program komisie  bol vyčerpaný, Ing. Ján Ďurovčík, CSc.  rokovanie ukončil. Komisia v 
mesiaci  október 2018 je plánovaná na  8. októbra o 14. 00 hod.          
                                                   
 
                                                                                              Ing. Ján Ďurovčík,  CSc.  
                                                                                                   Predseda komisie  
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Zápisnica sa doručí: 
- všetkým členom komisie 
- všetkým prizvaným 
- Ing. Zdenko Vasiľ - prednosta  MsÚ  
- Anna Čurmová - organizačný  odbor 
 
 
 
Zapísala: Ing. Helena Francúzová, zapisovateľka komisie 
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